
اخبارخبر كوتاه امضای تفاهم نامه همکاری مجتمع مس سونگون با دانشگاه آزاد واحد تبریز

دلخوش در دیدار با مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گیلان : 

 امروز دغدغه ای برای سوخت رسانی به بخش های مختلف در استان گیلان نداریم 

تحویل خودروی ون امانتی ارس به فرودگاه تبریز

مدیر  شریفی  مهندس  امتیاز؛  گزارش  به 
رئیس  جوانپور  دکتر  و  آذربایجان  مس  مجتمع 
دانشگاه آزاد اسلامی آذربایجان تفاهم نامه همکاری 
دانشگاه آزاد اسلامی تبریز و مجتمع مس سونگون 
را امضا نمودند.در ابتدای جلسه رییس دانشگاه آزاد 
انتضاب  تبریک  ضمن  شرقی  آذربایجان  اسلامی 
مس  مجتمع  مدیر  عنوان  به  شریفی  مهندس 
آذربایجان گفت: بهره مندی از ظرفیت های معادن 
استان و طرح های توسعه مجتمع مس آذربایجان 
آذربایجان  استان  و  منطقه  برای  را  روشنی  آینده 

شرقی به ارمغان خواهد داشت.
دانشگاه  آمادگی  به  اشاره  با  پور  جوان  دکتر 
آزاد اسلامی تبریز جهت هرگونه همکاری با مجتمع 
دارای  تبریز  آزاد  دانشگاه  افزود:  آذربایجان  مس 
موقعیت و پتانسیل بسیار مناسبی است و دانشکده 
مورد  ارائه خدمات  توان  آن  پژوهشکده های  و  ها 
نظر مجتمع مس آذربایجان را فراهم می آورد.مدیر 
مجتمع مس آذربایجان نیز با اشاره به موفقیت های 
افتخار  تبریز گفت: ما  آزاد اسلامی  علمی دانشگاه 

می کنیم که امروز در جمع شما عزیزان و استادان 
این دانشگاه معتبر هستیم و از همکاری دانشگاه و 
صنعت استقبال می کنیم.مهندس شریفی با اشاره 

خواستار  مجتمع  با  تبریز  دانشگاه  موثر  ارتباط  به 
اهداف  پیشبرد  در  تجربیات  این  از  گیری  بهره 
بخش  افزود  و  شد  تبریز  آزاد  دانشگاه  نامه  تفاهم 

صنعت بی نیاز از دانشگاه نیست و این دو مکمل 
یکدیگر هستند و ارتباط صنعت با دانشگاه یکی از 

ضروریات است.
ایشان با اشاره به اینکه رسالت بزرگی در پیش 
و  احداث  گفت:  است  سونگون  مس  مجتمع  روی 
در  خوبی  گذاری  اثر  توسعه  های  طرح  تکمیل 
این  در  و  داشته  واستان  منطقه  اشتغال  و  اقتصاد 
ارتباط  تبریز  آزاد  با دانشگاه  توانیم  نیز می  زمینه 
دانشگاه  علمی  امکانات  از  و  کرده  برقرار  خوبی 

استفاده نماییم.
مس  مجتمع  نمایندگان  جلسه،  ادامه  در 
و  نظرات  دانشگاه  اساتید  و  معاونین  و  آذربایجان 
ها  همکاری  ادامه  زمینه  در  را  خود  پیشنهادات 
و  تخصصی  بازدیدهای  شد  مقرر  و  نموده  بیان 
این  اجرایی گردد.   و  ریزی  برنامه  ماهانه  جلسات 
و  شد  برگزار  تبریز  آزاد  دانشگاه  محل  در  جلسه 
در آن مهندس رضوی، مهندس عبدلی و همچنین 
رئیس دانشگاه تبریز و تعدادی از معاونین و اساتید 

دانشگاه آزاد اسلامی نیز حضور داشتند.

به گزارش امتیاز؛ سید کاظم دلخوش ، نماینده 
ظهر  اسلامی  شورای  مجلس  در  سرا  صومعه  مردم 
با حضور در دفتر علی  روز شنبه مورخ )۲۳/۴/۹۷( 
اصغر عباسی ، مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه گیلان از خدمات رسانی مطلوب مدیر ، 

مسئولین و کارکنان این شرکت تقدیرکرد .
 به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش 
با اشاره به  فرآورده های نفتی منطقه گیلان : وی 
نفتی  های  فرآورده  در مصرف  مردم  رویکرد  تغییر 
گفت : » امروز با ورود گاز مردم کمتر از نفت سفید و 
نفتگاز در منازل استفاده می کنند و بیشترین تلاش 
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی تامین بنزین 
است که این مهم نیز با مدیریت عالی عوامل شرکت 
انجام می  ای  به گونه  استان  ملی پخش در سطح 
شود که امروزه ما مسئولین دغدغه ای برای سوخت 
رسانی به بخش های مختلف در سطح گیلان نداریم 
در مجلس شورای  مردم صومعه سرا  نماینده    »  .
اسلامی با اشاره به افزایش تعداد خودروها از هفت 
میلیون به ۱۹ میلیون در ده سال گذشته و از طرفی 
بدنه  در  کافی  کارشناس  نیروی  امکان جذب  عدم 

وزارت نفت ، پالایش ، تامین و توزیع سوخت را از 
نقاط قوت وزارت نفت و شرکت ملی پخش فرآورده 
و گفت  ارزیابی کرد  استان  و  در کشور  نفتی  های 
: » علیرغم افزایش تقاضا و مصرف بنزین ، عرضه 
مطلوبی صورت گرفته و این نشان از مدیریت صحیح 
کاهش   ، دلخوش    »  . است  منابع  تخصیص  برای 
را  عرضه سوخت  مجاری  و  جایگاهها   در  تخلفات 
از نتایج نظارت ها و بازرسی های مطلوب و دقیق 
درگیلان  نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی  شرکت 
افزایش سطح  بر  علاوه  امروزه   «  : افزود  و  دانست 
کیفی ارائه خدمات در استان ، شاهد تخلفات گذشته 
امر  این  که  نیستیم  عرضه  مجاری  و  جایگاهها  در 
استان   در  را   برنامه محور مجموعه پخش  فعالیت 
نشان می دهد . «  عضو مجمع نمایندگان استان، 
وزارت نفت و به تبع زیر مجموعه آن در سطح کشور 
و استان  ) شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه گیلان ( را برای داشتن توقعات و مطالبات 
از قانونگزاران و دولتمردان محق دانست و گفت : » 
باید این مطالبات به موقع و به درستی انجام شوند 
. «  وی همچنین با اشاره به سهمیه ۱۴ درصدی 

وزارت نفت از بودجه نفت مصوبه کمیسیون انرژی 
مجلس شورای اسلامی گفت : » چنانچه شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی موفق به دریافت سهمیه 
 ، دفاع  آمادگی  ما  است  نشده  کامل  طور  به  خود 
سوخت  عظیم  مجموعه  این  به  کمک  و  حمایت 
رسان را داریم . «  نماینده مردم در مجلس شورای 
گشاده  روی  و  باز  در  سیستم  همچنین  اسلامی 
نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی  شرکت  مسئولین 
منطقه گیلان را در راستای تکریم ارباب رجوع ستود 
و تصریح کرد : » در راستای مطالبات مردم نقدهایی 
به عملکرد برخی مدیران دستگاههای اجرایی استان 
فرآورده  پخش  ملی  شرکت  مدیر  اما   , است  وارد 
های نفتی منطقه گیلان جزو مدیرانی هستند که با 
تلاش,  خدمات موثر  و تغییرات رو به رشدی  را  در 
حوزه نفت نسبت به قبل مدیریت نموده و  کارنامه 
قابل قبولی را از عملکرد خود در استان ارائه کرده 
اند که  ما نیزمتقابلا از ایشان سپاسگزاریم.«  عضو 
در  اینکه  به  اشاره  با  مجلس  اقتصادی   کمیسیون 
شرایط فعلی اقتصاد کشور را با مدیریت غیرجنگی 
شرایط  در  ناخواسته   «  : گفت  کرد  اداره  نمیتوان 

تاسی  با  باید  فلذا  ایم  گرفته  قرار  اقتصادی  جنگ 
از مقام عظمای ولایت وحدت را سرلوحه امور قرار 
به  این کلام رهبری خیانت  از  دهیم چراکه عدول 
ملت است . «  وی در همین راستا به لزوم اصلاحات 
در ساختار اقتصادی دولت اشاره کرد و افزود : »  با 
توجه به جایگاه شرکت ملی پخش چنانچه در این 
بخش بی توجهی صورت گیرد می تواند بحرانزا باشد 
فرآورده  پخش  و  نفت  مسئولین  که  بینیم  می  اما 
های نفتی در راس و بدنه هرم این جایگاه را بخوبی 
درک کرده اند و با مدیریت و ساماندهی مطلوب و 
بالاخص مسائل مربوط به کارت سوخت که در حال 
انجام است ؛ در صدد انجام این اصلاحات ساختاری 
. «  نماینده صومعه سرا در خانه ملت در  هستند 
نهایت ضمن تقدیر مجدد از مدیر و کارکنان مجموعه 
پخش فرآورده های نفتی استان گیلان گفت : » تا 
به امروز هیچگونه کوتاهی و قصور کاری از سوی این 
های  مواردی ضعف  در  اگر  و  ایم  نداشته  مجموعه 
موردی هم مشاهده گردد که البته طبیعی است ؛ 
حتما با خود مسئولین محترم استان حل خواهیم 

کرد . «

گردشگری  و  اجتماعی  فرهنگی  معاون  امتیاز؛  گزارش  به 
سازمان منطقه آزاد ارس گفت: یک دستگاه خودروی ون تشریفاتی 
به فرودگاه شهید مدنی تبریز تحویل دادیم.به گزارش روابط عمومی 
با  زاده  داداش  یوسف  ارس،  آزاد  منطقه  سازمان  الملل  بین  امور  و 
به  امانی  بصورت  تشریفاتی  ون  خودروی  افزود:  خبر  این  اعلام 
خودرو  این  افزود:  شد.وی  داده  تحویل  تبریز  مدنی  شهید  فرودگاه 
با مدیریت فرودگاه به مسافرین رویداد تبریز ۲0۱8 خدمات رایگان 
ارائه خواهد کرد.داداش زاده گفت: این خودرو با تصویب هیات مدیره 
و دستور مدیرعامل سازمان خریداری و به فرودگاه تبریز تحویل داده 

برنامه  تعهدات خود در تحقق  تمامی  به  ارس  اینکه  بیان  با  شد.وی 
افزود:  های تدوین شده برای رویداد تبریز ۲0۱8 عمل کرده است، 
برنامه های این رویداد،  سازمان منطقه آزاد ارس در راستای تحقق 
در زمینه های مختلف تبلیغاتی و اجرای جشنواره ها و مسابقات بین 
المللی به وظایف خود عمل کرده است.گفتنی است سازمان همکاری 
نمونه  به عنوان شهر  را  تبریز  ماه سال ۱۳۹۴  اسلامی در دی  های 
گردشگری جهان اسلام در سال ۲0۱8 انتخاب کرد. این رویداد بزرگ 
با حضور رئیس جمهوری اسلامی ایران و سفرای کشورهای عضو سوم 

فرودین ماه امسال در تبریز شروع بکار کرد.

معاون وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در مراسم آغاز به کار هشتمین نمایشگاه الکامپ استان گلستان:

 فناوری اطلاعات در زمان بسیار كوتاهی می تواند حوزه اقتصاد واشتغال را پویا و توسعه آنرا منجر گردد

قائم مقام دبیر اجرایی سی و یکمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان اصفهان:

معرفی اسامی پذیرفته شدگان مرحله اول آزمون داوران و خبرنگاران كودک و نوجوان اصفهان

از سپردن مسئولیت به افراد ناتوان در امر زندانبانی خودداری شود

گلستان  استان  الکامپ  نمایشگاه  هشتمین  امتیاز؛  گزارش  به 
الکامپ استان  آغاز بکار کرد.در مراسم آغاز به کارهشتمین نمایشگاه 
گلستان  که با حضور دکتر سراییان  معاون وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات و رییس سازمان فناوری اطلاعات کشور، برگزار شد استاندار 
گلستان از تشکیل کارگروه وِیژه برای حمایت از اشتغال و کارآفرینی در 
حوزه فناوری ارتباطات و اطلاعات خبر داد .سید مناف هاشمی افزود: 
کشور  برتر  استانهای  بین  اطلاعات  فناوری  های  شاخص  در  گلستان 
قراردارد  و کارگروه ویژه تلاش می کند که از دستگاه های اجرایی و 
بخش خصوصی که در حوزه اشتغالزایی آی تی طرح هایی را ارائه کرده 
اشتغال،  حوزه  در  استان   : گفت  گلستان   شود.استاندار   حمایت  اند 
مشارکت بانوان و فناوری از استان های برتر کشور است و باید نخبگان 
راشناسایی و  در رشد وتوسعه این بخشها از کمک آنها بهره مندشویم 
.همچنین     معاون وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: بهره مندی 

از ظرفیت شرکت های حوزه فناوری اطلاعات و استفاده از توان علمی 
و نیروی انسانی این بخش برای رفع مشکلاتی همچون اشتغال، آب و 
رشد اقتصادی کشورکمک شایان وموثری است.رسول سراییان با اشاره 
به اهداف  ایجاد دولت الکترونیک و شبکه ملی دیجیتال گفت: ایجاد 
گرفته  نظر  در  از هدفهای  یکی  از  ومردم  دولت  تعاملات  در  شفافیت 
شده است وافزود: دولت الکترونیک با ارائه خدمات مطلوب به مردم با 
ارائه مینماید.وی اضافه کرد  حداقل هزینه بالاترین خدمت را به آنها 
اقتصاد  حوزه  تواند   می  کوتاهی  بسیار  زمان  در  اطلاعات   فناوری   :
فناوری  سازمان  رییس  گردد.   منجر  آنرا  توسعه  و  پویا  را  واشتغال 
دنیا  اقتصاد  درصد   66  ،  ۲0۱۷ سال  در  داد:  ادامه  ایران  اطلاعات 
در بخش خدمات بوده و این میزان در کشور ما 55 درصد است که 
کمتر از متوسط جهانی است.وی تولید ثروت در حوزه فناوری اطلاعات 
وارتباطات را  با اتصال و شبکه ای شدن امکان پذیر دانست وتاکید کرد: 

حوزه آی تی به عنوان یک پیشران در مقابله با چالش ها و مشکلات 
در کشور شناخته شده و تاثیرگذار می باشد.معاون وزیر ارتباطات به 
افزود:  و  اشاره کرد  اطلاعات  فناوری  استان گلستان در حوزه  جایگاه 
استان گلستان به واسطه ظرفیت ها و قابلیت هایی همانند نیروی انسانی 
و  نوپا  کارهای  و  توسعه کسب  در حوزه  پویا  های  دانشگاه  و  مستعد 
دارد. قرار  کشور  نقاط  دیگر  به  نسبت  خوبی  جایگاه  در  اپلیکیشنی 
نمایشگاه  در  آن  حضور  و  خصوصی  بخش  امیدوارم  کرد:  اضافه  وی 
الکامپ منجر به حمایت بخش دولتی در مسیر توسعه این شرکت ها 
شود.درپایان این مراسم دکتر رسول سراییان به اتفاق دکتر سیدمناف 
هاشمی از غرفه ها بازدید و با حضور در غرفه مخابرات منطقه گلستان 
از تلاشهای انجام شده در توسعه ارتباطات استان تقدیر شد.لازم به ذکر 
است هشتمین نمایشگاه الکامپ استان گلستان در محل نمایشگاه های 

بین المللی استان از ۱۹ الی ۲۲ تیرماه دایر می باشد.

یکمین  و  سی  اجرایی  دبیر  مقام  قائم  امتیاز؛  گزارش  به 
گفت:  اصفهان  نوجوانان  و  کودکان  های  فیلم  المللی  بین  جشنواره 
داوران سی  و  آزمون خبرنگاران  اول  پذیرفته شدگان مرحله  اسامی 
اعلام  نوجوانان  و  فیلم های کودکان  المللی  بین  و یکمین جشنواره 
و  سي  خبري  ستاد  با  گو  و  گفت  در  دهدشتی  عادل  شد.   خواهد 
اظهار  نوجوانان  و  کودکان  هاي  فیلم  المللي  بین  جشنواره  یکمین 
در  ماه  تیر   ۲۷ چهارشنبه  روز  صبح  شدگان  پذیرفته  اسامی  کرد: 

روزنامه اصفهان زیبا و همان روز در سایت خبرگزاری ایمنا به نشانی 
www. icff.ir نشاني    به  جشنواره  سایت  و   www.imna.ir

نفر در بخش  این مرحله، ۷0  داد: در  ادامه  منتشر خواهد شد. وی 
خبرنگاران و ۱50 نفر در بخش داوران پذیرفته و برای انجام مصاحبه 
حضوری معرفی می شوند. دهدشتی اضافه کرد: پس از انجام مصاحبه 
حضوری، ۷0 داوطلب برای بخش داوران و ۳0 داوطلب برای بخش 
برگزیده  اصفهان  نوجوانان  و  کودکان  فیلم  جشنواره  خبرنگاران 

خواهند شد و برگزیدگان این مرحله به مدت یک ماه آموزش های 
لازم را فرا خواهند گرفت.وی خاطرنشان کرد: در مرحله نهایی انتخاب 
داوطلبان، یکم شهریور از بین برگزیدگان مرحله سوم، ۳۱ داوطلب 
جشنواره  خبرنگاران  بخش  برای  داوطلب   ۱5 و  داوران  بخش  برای 
های  فیلم  المللی  بین  یکمین جشنواره  و  شد.سی  خواهند  گزینش 
کودکان و نوجوانان به دبیری علیرضا رضاداد 8 الی ۱۴ شهریور ۹۷ 

در شهر اصفهان برگزار می شود.

استان  زندانهای  مدیرکل  امتیاز؛  به گزارش 
استان  زندانهای  اداری  شورای  جلسه  در  لرستان 
امر  در  ناتوان  افراد  به  مسئولیت  سپردن  از  گفت: 
اداری  شورای  شود.جلسه  خودداری  زندانبانی 
مدیران   ، کل  مدیر  حضور  با  لرستان  زندانهای 
خرم  مرکزی  زندان  در  زندانها  روسای  و  ستادی 
آباد برگزار شد.این جلسه با ارائه دستور کار جلسه 
اداری  شورای  دبیر  کیا  یعقوبی  مجتبی  توسط 
بررسی موضوعات زیر  استان در راستای  زندانهای 
ستاد  اجرایی  و  عملیاتی  های  شد:۱-برنامه  انجام 

کاهش آسیب رفتارهای پر خطر زندان
۲-برنامه های دومین المپیاد ورزشی زندانیان 

استان همزمان با زندانهای سراسر کشور
و  بهسازی ها  ۳-بررسی عملکرد در خصوص 
انجام شده و دلیل موانع  اقدامات  آخرین وضعیت 

حل نشده .

از دیگر موضوعات این جلسه پیگیری مصوبات 
جلسه قبل بود.

در ابتدای جلسه رضا محمدی اصل مدیر کل 
زندانهای لرستان ضمن تبریک سالروز تولد حضرت 
معصومه )س( به حساسیت های شغل زندانبانی و 
بر  دینی  های  آموزه  منظر  از  مدیریت  های  آفت 
زندانها  روسای  به  و  اشاره  روایات  و  آیات  اساس 
همکاران  بین  دلیل  بی  تبعیض  از  نمود:  تاکید 
به همکاران و سپردن  احترام  جلوگیری و عزت و 
قرار  اولویت  در  آنها  توانایی  اساس  بر  مسئولیت 
افراد  به  مسئولیت  سپردن  از  همچنان  و  گرفته 

ناتوان خودداری شود. 
از  من  کرد:تقاضای  تصریح  همچنین  وی 
از  که  است  این  زندانها  روسای  خصوصا  همکاران 
 ، جویی  ،انتقام،کینه  ،اصراف  طلبی،حسادت  جاه 
به شدت  دورویی  و  نفاق   ، عفت کلام  ،عدم  غرور 

دوری کنند چرا که این خصایص پسندیده نیست 
قرار  نکوهش  مورد  به جد  دینی  های  آموزه  در  و 
استان  زندانهای  اداری  گرفته است. رئیس شورای 
از  یکی  بحران  مقوله  متعدد  تعاریف  گفت:بنابر 
بحران  مدیریت  باید  لذا  ماست  کار  های  چالش 
آمدن  فائق  راههای  از  یکی  شاید  و  باشیم  داشته 
به بحران در زندان همدلی همکاران است لذا نیاز 
به  بیشتری  توجه   ، مسئول  بعنوان  هم  ما  است 
پرسنل شیفتی و سربازان نماییم. محمدی اصل در 
خصوص کاهش جمعیت کیفری در زندانها عنوان 
کرد:با نظر به سیاستهای ابلاغی سازمان همچنانکه 
بارها تاکید شده است مهمترین اولویت ما کاهش 
جمعیت کیفری در زندانهاست از اینروی ما باید بر 
اساس برنامه ای تدوین شده پیش رفته و با توجه 
به سنوات گذشته آمار ورودی ها و خروجی های 
زندانیان را در شهرستانهای مختلف بر اساس نوع 

بندی  را طبقه  آنها  بتوانیم  تا  جرم مشخص کرده 
کنیم و در اینصورت اگر این کار به درستی انجام 
شود ما می توانیم این برنامه را بعنوان یک پایلوت 

برای کل کشور به سازمان پیشنهاد دهیم.
در ادامه جلسه مجتبی روشن پور رئیس اداره 
فرهنگی و حمید دالوند کارشناس ورزش اداره کل 
حوزه  در  سازمان  ابلاغی  برنامه   ۱0۹ در خصوص 
ستاد کاهش آسیب پرخطر و المپیاد ورزشی نکاتی 
،رئیس  معاونین مدیرکل  یادآور شدند.همچنین  را 
اداره حفاظت اطلاعات ، روسای ستادی و روسای 
زندانها به ترتیب به بیان عملکرد و مشکلات حوزه 
ایراد  را  نکاتی  و  پرداخته  الامرشان  تحت  های 

کردند.
پایان بخش جلسه جمع بندی نکات ایراد شده 
توسط مدیر کل بود که بخشی از این نکات بعنوان 

مصوبات جلسه در دستور کار قرار گرفتند

سه روستای شهرستان مراوتپه در آستانه  
بهره مند شدن ازنعمت آب شرب

آب  شرکت  مدیرعامل  امتیاز؛  گزارش  به 
از  دربازدید  استان گلستان  روستایی  فاضلاب  و 
پروژه های آیرسانی روستایی شهرستان مراوه تپه 
از بهره مند شدن ۳روستای این شهرستان برای 
مهندس  داد.  خبر  نزدیک  آینده  در  بار  اولین 
این  مدیرعامل  و  مدیره  هیئت  رئیس  شکیبافر 
شرکت در بازدید از پروژه آبرسانی به روستاهای 
آق امام ، آلتی آقاچ کوچک و آلتی آقاچ بزرگ 
و  سالم  شرب  آب  فاقد  روستا  سه  این   : گفت 
راستای  در  شرکت  این  که  بوده  بهداشتی 
محرومیت زدایی و توزیع عادلانه آب شرب بین 
روستائیان اقدام به احداث ۳ باب ایستگاه پمپاژ 
، 5 باب مخزن ذخیره به حجم ۱000 مترمکعب 
، ۱0۹00 متر شبکه توزیع در روستای آق امام ، 
اجرای ۷۱۳۳ متر شبکه توزیع در روستای آلتی 
آقاچ و اجرای ۱۳600 متر خط انتقال آب نموده 
فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۹0 تاکنون  که  است 
داشته است.وی اقزود جهت اجرای  فعالیت های 
بالغ بر ۴8 میلیارد ریال اعتبار  انجام شده فوق 
هزینه شده است.وی در پایان گفت : با اتمام این 
عملیات روستاهای فوق با 6۷6 خانوار و جمعیت 
آب  نعمت  از  بار  اولین  برای  نفر  بر ۲۴۷6  بالغ 

شرب سالم و بهداشتی بهره مند می شوند

در مجمع عمومی عادی سالیانه ذوب آهن 
اصفهان عنوان شد :

نقشه راه ذوب آهن اصفهان برای 
افق1404  ،تحقق عدد 6 میلیون تن است

عادي  عمومي  مجمع  امتیاز؛  گزارش  به 
سالیانه ذوب آهن اصفهان با حضور سهامداران ، 
مدیره  هیات  اعضاي   ، نمایندگان صاحبان سهام 
 ، تهران  بهادار  اوراق  و  نماینده سازمان بورس  و  
در سالن همایش هاي بین المللي اتاق بازرگاني، 
یکشنبه ۲۴  اصفهان  کشاورزي  و  معادن  صنایع، 
تیرماه برگزار شد .با توجه به اینکه در دستور جلسه 
این مجمع ، انتخاب هیأت مدیره جدید نیز قرار 
آهن  ذوب  عمده  سهامداران  نمایندگان    ، داشت 
 در جایگاه هیأت رئیسه قرار گرفتند و بهروز خالق 
نماینده سازمان تأمین اجتماعي ریاست مجمع را 
عهده دار شد .  در این مجمع صورتهای مالی شرکت 
مشتمل بر تراز نامه در تاریخ ۱۳۹6/۱۲/۲۹، صورت 
سود و زیان و صورت جریان وجوه نقد برای سال 
مالی منتهی به ۱۳۹6/۱۲/۲۹ ، با اکثریت آرا مورد 
تصویب مجمع قرار گرفت.مهندس منصور یزدی 
زاده  مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در ارائه گزارش 
هیأت مدیره مربوط به عملکرد سال ۹6 و برنامه 
بین  تفاوت اساسی    : این شرکت گفت  آتي  هاي 
فرایند تولید در این شرکت و سایر تولیدکنندگان 
تنها  اصفهان است  داخلی وجود دارد. ذوب آهن 
شرکت فولادی بزرگ کشور است که تولید آن به 
روش کوره بلند انجام می شود در حالی که عمده 
تولید فولاد کشور به شیوه احیاء مستقیم است و 
یکی از دلایل سودهی آنها این است که از یارانه 
گاز و برق استفاده می کنند و ذوب آهن اصفهان 
از این یارانه بی بهره است و بر این اساس تفاوت 
سهم انرژی ذوب با بقیه شرکت ها ۴۳6 تومان به 
میزان  در خصوص  . وی  است  کیلوگرم  هر  ازای 
این تفاوت افزود : اگر تولید سال گذشته به میزان 
۲ میلیون و ۲00 هزار تن را مد نظر داشته باشیم 
حدود ۹00 میلیارد تومان می توانستیم برای ذوب 
آهن سود رقم بزنیم. اما ذوب آهن مجبور است ، 
این  نماید که  با نرخ جهانی وارد  را  زغال و کک 
موضوع تفاوت چشمگیری را با واحدهای فولادی 
داخلی بوجود می آورد.مدیرعامل شرکت با اشاره 
به اینکه با وجود چالش ها در نظر داریم عدد تولید 
به کمتر از ۲میلیون و 500 هزار تن نرسد ، ادامه 
داد : نقشه راه شرکت برای افق۱۴0۴ تحقق عدد 
6 میلیون تن است، نه الزاماً در داخل فنس شرکت 
بلکه بر اساس برنامه ریزی ها و اقدامات انجام شده 
در نظر داریم افزایش ظرفیت را در مناطق جنوبی 

کشور  به عدد 6 میلیون تن برسانیم.

اخذمجوز اجرای طرح فاضلاب شهر 
رضوانشهر نیازمند پیگیری و تاکید است 
به گزارش امتیاز؛ مدیر امور آبفای رضوانشهر 
از بازدید شکری نماینده مردم تالش، رضوانشهر و 
ماسال در مجلس شورای اسلامی از تأسیسات آبفای 
رضوانشهر و دیدار با کارکنان این امور خبر داد.سید 
با  آبفای رضوانشهر  امور  حسین کاظم زاده مدیر 
بیان اینکه اجرایی شدن طرح فاضلاب رضوانشهر 
به عنوان مهمترین خواسته مردم شهرستان است 
افزود : لزوم پیگیری برای اخذ مصوبه اجرای آن، 
مهم  اقدامی  را  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  از 
برشمرد .وی همچنین به لزوم تسریع در اجرای 
طرح آبرسانی غرب دور اشاره کرد و گفت: احداث 
به  سر  پره  و  رضوانشهر  شهرهای  ذخیره  مخازن 
برای  امور  ضروری  زیرساختهای  از  یکی  عنوان 
تأمین آب پایدار مشترکین شهرهای رضوانشهر و 
پره سر حائز اهمیت می باشد.پیشنهاد کاظم زاده 
جهت تأمین آب مورد نیاز شهرهای غرب استان 
گیلان مبنی بر احداث تصفیه خانه آب و تأسیسات 
مربوطه در پایین دست سد در حال احداث شفارود 
، مورد تأیید نماینده قرار گرفته و شکری نیز بر 
این امر تأکید نمود.در ادامه شکری ضمن تشکر از 
مدیر و کارکنان امور آبفای رضوانشهر در امر تأمین 
و توزیع آب با کیفیت و کمیت مناسب در طول 
سال، به اختلاف قیمت تمام شده و فروش آب به 
شهروندان اشاره نمود و آن را زیان شرکتهای آبفا 
دانسته و گفت: دولت ضمن حمایت از شرکتهای 
آبفا، باید نسبت به کاهش این زیان اقدام نماید . 
وی همچنین به کاهش هدررفت و تلفات آب اشاره 
نمود و افزود : باید اعتبارات مناسبی برای این امر 
در نظر گرفته شود تا نسبت به مدیریت این بخش 
و  رضوانشهر   ، تالش  مردم  نماینده  گردد.  اقدام 
ماسال در مجلس شورای اسلامی در خصوص طرح 
پیگیریهای لازم  اظهار داشت:  آبرسانی غرب دور 
جهت اخذ ۷0 میلیارد ریال اسناد خزانه اسلامی 
انجام شده که باید شرکت آب منطقه ای نسبت به 
فعال نمودن طرح اقدام نماید .وی همچنین متذکر 
شد: پیگیری جهت اجرای طرح فاضلاب رضوانشهر 
در سطح ملی انجام خواهد شد و اقدامات لازم در 

خصوص اجرایی شدن طرح صورت خواهد گرفت.

مهندس شهمرادی مدیر مخابرات منطقه گلستان:
 اتصال بیش از 470 نقطه به شبکه 

دولت در استان گلستان
به گزارش امتیاز؛ طرح اتصال ارکان دولت 
اجرا  گلستان  استان  در  دولت  شبکه  طریق  از 
جلسه  در  که  شهمرادی  غلامعلی  شد.مهندس 
ای با حضور معاون استاندار گلستان سخن می 
گفت افزود:  در راستای تفاهم نامه بین شرکت 
مخابرات ایران و نهاد ریاست جمهوری با موضوع 
توسعه شبکه اختصاصی دولت ، این امر مهم در 
قرار گرفت که   بر عهده مخابرات منطقه  استان 
ازسال گذشته تاکنون ۴۷0 نقطه به شبکه دولت 
متصل شده اند. وی گفت : از 55۴ نقطه تعیین 
شده تعداد ۴۷0 نقطه به شبکه دولت متصل و 
آمادگی  این  و  میباشد  اقدام  نیز در دست  بقیه 
وجود دارد تا درصورت اعلام نقاط جدید عملیات 
قرار گیرد.  مدیر مخابرات  کار  اتصال دردستور 
در هرگونه  مخابرات  آمادگی  از  گلستان  منطقه 
مساعدت با دستگاههای اجرایی استان خبر داد 
و افزود علاوه بر فرمانداریها سایر دستگاهها نیز 

میتوانند به شبکه دولت اتصال داشته باشند.

کشاورزان گلستانی با خرید 1165 
دستگاه تراکتور تولید داخل رتبه اول 

کشور را به خود اختصاص دادند
به گزارش امتیاز؛ کشاورزان گلستانی در 
خرید  کشوربا  در  پیشتاز  همچنان   ۱۳۹6 سال 
زراعی   - باغی  از  اعم  تراکتور  دستگاه   ۱۱65
و  )تک  سیلندر   6 و   ۴-۳ مختلف  توانهای  با 
در  را  نخست  رتبه  داخل  تولیدات  از  جفت( 
عید  دادند.مهندس  اختصاص  خود  به  کشور 
محمد فاروقی رییس اداره فناوری های مکانیزه 
مطلب  این  اعلام  با  گلستان  استان  کشاورزی 
نیز  گذشته  سال  در  گلستانی  کشاورزان  افزود: 
این  آن  از  را  اول  رتبه  دستگاه  خرید ۱50۱  با 
مهم  از  یکی  کرد:  اضافه  بودند.وی  کرده  استان 
تولید  بهره وری  بالابردن  رویکردها جهت  ترین 
محصولات زراعی - باغی - دام -طیور و آبزیان 
مکانیزاسیون  از  استفاده  تولید  در  پایداری  و 
است  آن  توسعه  و  بهبود  و  کشاورزی  مناسب 
در  پیشتاز  استان  این  اخیر  سالهای  طی  که 
افزایش  بر  علاوه  مکانیزاسیون  باشد  می  کشور 
و پایداری تولید باعث کاهش هزینه ها و تسریع 
و تسهیل در امور شده و به لحاظ کمی و کیفی 
نیز بهبود تولیدات را به همراه داشته و همچنین 
را  مهمی  نقش  نیز  اشتغال  تامین  جهت  در 
شهرستانهای  گفت:  ادامه  در  داراست.ایشان 
گرگان- گنبد و کلاله سه شهرستان پیشتاز در 
اند. بوده  مکانیزاسیون  توسعه  اعتبارات  جذب 
دبیر ستاد فنی سازمان جهاد کشاورزی از بهره 
برداران - همکاران مدیریتهای جهاد کشاورزی 
شهرستان و ستاد و مدیریت بانک کشاورزی که 
در جذب اعتبارات تلاش وافر داشته اند قدردانی 

کرد.

انتصاب سرپرست مدیریت جهاد 
کشاورزی شهرستان گالیکش

سوی  از  حکمی  در  امتیاز؛  گزارش  به 
کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس  مهاجر  دکتر 
موسوی  حمزه  سید  مهندس  گلستان،  استان 
کشاورزی  جهاد  مدیریت  سرپرست   “ عنوان  به 
حکم  این  شد.در  منصوب  گالیکش”  شهرستان 
چنین آمده است: امید است با توکل بر خداوند 
منان و رعایت قوانین و مقررات و بهره گیری از 
نیل  راستای  در  موجود  امکانات  و  نیروها  کلیه 
قانون  اصل  رعایت  با  متبوع،  وزارت  اهداف  به 
دولت  اخلاقی  منشور  و  گرایی  اعتدال  مداری، 
تدبیر و امید در انجام امور محوله موفق و موید 

باشید.

مدیرعامل شرکت آبفار گلستان:
با اتمام عملیات پروژه آب شیرین کن در 
هوتن و کرند   8000 نفر از نعمت آب 

شرب سالم و بهداشتی بهره مند می گردند
به گزارش امتیاز؛ مهندس شکیبافر رئیس 
هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
بخش  آبرسانی  های  طرح  از  گلستان  روستایی 
آبرسانی  برون و  عملیات اجرایی  مرزی داشلی 
تاسیسات آب شیرین کن واقع در روستای کرند 
گزارش  آورد.به  بعمل  بازدید  کاووس  شهرستان 
و  آب  همگانی شرکت  آموزش  و  عمومی  روابط 
شکیبافر  مهندس  گلستان،  روستایی  فاضلاب 
خطوط  بودن  طولانی  علت  به  داشت:  اظهار 
منابع  کمبود  آب رسانی،  مجتمع های  انتقال 
بودن  بالا  و  استان  جنوبی  منطقه  در  آبی 
این  شمال،  به  جنوب  از  آب  انتقال  هزینه های 
امکان سنجی  مطالعات  انجام  به  اقدام  شرکت 
استفاده از آب های نامتعارف و شور در پنج نقطه 
)فجر  کرند  و  هوتن  سیمین شهر،  خواجه نفس، 
است. نموده  مراوه تپه  شمال  و  الغدیر  شش(، 
شکیبافر اظهار داشت : منبع تامین  آب شیرین 
بر  لیتر   ۱5 مجموع  با   چاه  حلقه  دو  فوق  کن 
با موافقت کمیته فنی آب و  ثانیه می باشد که 
فاضلاب کشور با نصب یک دستگاه آب شیرین 
کن با ظرفیت ۱۲00 متر مکعب در روز می توان 
از آب آن برای مصارف شرب اهالی منطقه هوتن 
و کرند تا تکمیل طرح ملی مجتمع آبرسانی فجر 
این شهرستان استفاده نمود.وی تصریح کرد  با 
نصب دستگاه آب شیرین کن برای رفع مشکل 
تامین آب شرب روستاهای مرزی هوتن و کرند 
شهرستان گنبدکاووس جمعیتی بالغ بر  هشت 
بهداشتی  و  سالم  شرب  آب  نعمت  از  نفر  هزار 
اجرای  برای   : گفت  گردند.وی  می  مند  بهره 
بخش  توسط  ریال  میلیارد   ۷0 مبلغ  پروژه  این 
صورت  به  که  شده  گذاری  سرمایه  خصوصی 
محل  از  سال   ۱5 طی  و  آب  تضمینی  خرید 
اعتبارات ملی برگشت خواهد شدهمچنین مبلغ 
۳5 میلیارد ریال از محل اعتبارات ملی و استانی 
شبکه  و  انتقال  خط  کیلومتر  اجرای۳۲  برای 
،توزیع و حفر و تجهیز ۲ حلقه چاه و استاندارد 
سازی ۳50 فقره انشعاب هزینه شده است.شایان 
ذکر است از مجموع ۲۹ روستای فاقد آب شرب 
داشلی  مرزی  دربخش  روستا   ۱۷ گنبدکاووس 

برون این شهرستان واقع هستند.
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